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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Bajban az egészségügy. Ellátási problémákat okoz az 
orvosok vezénylése?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóban megjelent információk alapján a letenyei Egészségházban fel kellett függeszteni a 
belgyógyászati vizsgálatokat, mivel az ott rendelő szakorvost átvezényelték Zalaegerszegre 
koronavírusos betegek ellátása céljából.

Az évek óta jól működő és regionális szempontból fontos letenyei belgyógyászati rendelés 
időpontjait most sorra mondják vissza. Akinek nem tűr halasztást a szakorvosi vizsgálat, a több, 
mint 20 kilométerre fekvő nagykanizsai kórházban foglalhatnak maguknak időpontot, ez pedig nem
csak a letenyeieknek, de a környező kis falvakban élőknek is problémát jelent.

A következő kérdésekkel fordulok Miniszter Úrhoz:

A kormány elképzelései szerint az újonnan elfogadott, orvosi béremelésről szóló törvény hatásaként
a jövőben a magyar egészségügyben dolgozó szakorvosok száma eléri majd azt a szintet, hogy ne 
kelljen időszakosan vagy véglegesen megszüntetni szakrendeléseket úgy, mint Letenyén? 

Miért volt szükség a Letenyén rendelő belgyógyász szakorvos Zalaegerszegre történő átvezénylése?
Előzetesen történt-e bármilyen felmérés azzal kapcsolatban, hogy ez helyben milyen 
fennakadásokat fog okozni? 

Kell-e arra számítani az elkövetkező hetekben, hogy a letenyeihez hasonlóan tömegesen 
kerülnek átvezénylésre az orvosok a nagyobb városok, megyeszékhelyek kórházaiba? 
Amennyiben igen, arról előzetesen a minisztérium fogja-e tájékoztatni az érintett kórház vagy 
egészségügyi intézmény körzetében élőket és azokat, akik előre lefoglalt időponttal 
rendelkeznek?



Várom válaszát!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt

országgyűlési képviselő

1


